
Referat for bestyrelsesmøde 
15-01-2025 

 

Deltagere Elisabeth, Lærke og Mohamed 

Punkter 

1. Elisabeth har modtaget en mail med spørgsmål fra en 
beboer vedrørende det kommende afdelingsmøde og 
møde om helhedsplan. 

a. Bestyrelsen besvarer det de kan og sender 
derefter mail videre til projektleder Henrik 
Skov. 

2. Vores nye kalender i bookingsystemet for 
beboerlokalet integreres ikke med Googlekalenderen 

a. Der arbejdes på dette fra udbyderens 
hjemmeside, vi håber, at det snart kommer i 
orden. 
  

3. Der oprettes en rabatkode til bestyrelsens 
medlemmer, så de har mulighed for at booke lokalet 
vederlagsfrit én gang om året. 

a. Det besluttes af bestyrelsens medlemmer får 
udleveret en engangskode med 100% rabat og 
derefter kan booke en fri weekend eller 
hverdag, på lige fod med andre beboere. 
 

4. Der har været problemer med det varme vand i de 
fleste af blokkene de sidste par dage. 

a. Bestyrelsen har været i kontakt med driften, 
som arbejder på at løse problemet. 
 

5. Forberedelse til afdelingsmødet 18/2. 2025 
a. Bestyrelsen sætter en aftale i gang omkring 

vegetarpizza fra lokal pizzamand omkring midt 
februar. 
 

6. Der skal indkøbes to net til basketballbanen, som 
driften gerne vil sætte op. 
 

7. Plakat til afd.møde 

Referat udarbejdes af Elisabeth 

Forefaldent arbejde 
Køb af basketnet - Lærke 
Indkøb/pizza til møde - Mohamed og Elisabeth 
Plakat - Leyla 

Dato for næste møde 5/2. 18.30 

 


